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Prezydent Miasta Tarnowa 
 
 

 
Uprzejmie informuję, że na XXXIX sesji Rady Miejskiej w dniu 29 października 2020 r. 
w punkcie „Zapytania, wolne wnioski i oświadczenia radnych” radny Mirosław Biedroń 
zgłosił następujące wnioski i zapytania: 

1) Poinformował, że przy ulicy Westerplatte 27 rozpoczął pracę punkt poboru wymazów 
do badań w kierunku SARS-CoV-2. Zwrócił uwagę, że wzbudziło to obawy 
mieszkańców pobliskich budynków i zapytał, czy prowadzone są rozmowy 
z Narodowym Funduszem Zdrowia w sprawie wyznaczenia zamiany lokalizacji 
punktu. 

2) Poprosił o informację, czy i kiedy możliwe będzie naliczanie niższych stawek opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla właścicieli nieruchomości, 
na których znajdują się kompostowniki. Zapytał również, czy jest możliwość 
utworzenia kompostowników przy blokach wielorodzinnych. 

3) Zapytał, czy przewidziane jest włączenie się Miasta w pomoc dla lokalnej branży 
gastronomicznej. Zasugerował, aby w miejskich mediach społecznościowych, 
w miesięczniku Tarnów.pl i na wiatach przystankowych pojawiały się komunikaty 
zachęcające do wspierania lokalnych restauracji i sklepów. 

4) Poprosił o rozważenie możliwości przywrócenia kursowania linii autobusowej 
numer 24. 


